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Germany supports Venice Commission’s programme on the 
rule of law in Central Asia 
 
Strasbourg, 17.02.2009 – The Foreign Affairs Ministry of Germany has made a 
voluntary contribution to the Venice Commission for the implementation of a 
Programme on the Rule of Law in Central Asia. The objective of this programme is 
to help the countries of the region (Kazakhstan, Kyrgyzstan, Tajikistan, 
Turkmenistan, Uzbekistan) to further reform their institutions. 
 
The cooperation agreement was signed today by Ambassador Eberhard Kölsch, 
Permanent Representative of Germany to the Council of Europe, and Gianni 
Buquicchio, Secretary of the Venice Commission.  
 
The European Commission for Democracy through Law (better known as the Venice 
Commission) is an advisory body of the Council of Europe specialised in 
constitutional matters. It has 55 member states and it cooperates with the judiciary in 
the area of its competence world-wide.  
 
For more information  
 
 
L’Allemagne soutient le programme de la Commission de 
Venise sur la prééminence du droit en Asie Centrale 
 
Strasbourg, 17.02.2009 – Le Ministère des Affaires étrangères de l’Allemagne a 
apporté une contribution volontaire à la Commission de Venise pour la mise en 
œuvre d’un programme sur la prééminence du droit en Asie Centrale. Ce 
programme a pour objectif d’aider les pays de la région (Kazakhstan, Kirghizistan, 
Ouzbékistan, Tadjikistan, Turkménistan) à poursuivre la réforme de leurs 
institutions. 
 
L’accord de coopération a été signé aujourd’hui par l’Ambassadeur Eberhard 
Kölsch, Représentant Permanent de l’Allemagne auprès du Conseil de l’Europe, et 
Gianni Buquicchio, Secrétaire de la Commission de Venise. 
 
La Commission européenne pour la démocratie par le droit (plus connue sous le 
nom de Commission de Venise) est un organe consultatif du Conseil de l’Europe sur 
les questions constitutionnelles. La Commission comprend 55 pays membres and 
coopère, dans son domaine de compétences, avec les systèmes judiciaires du 
monde entier. 
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